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WNIOSEK 

Od Nowego Roku monitoring miejski jest podłączony w trybie podglądu do monitoringu 

Policji. Kamery miejskie w zależności od roku instalacji posiadają zróżnicowane warunki 

techniczne, co wpływa na jakość zapisu obrazu a tym samym ewentualną możliwość identyfikacji 

osób czy pojazdów. Wnioskuję o ustalenie najbardziej newralgicznych miejsc w mieście pod kątem 

bezpieczeństwa oraz o sprawdzenie czy w tych miejscach znajdują się kamery zapisujące obraz w 

najlepszej jakości (a jeśli tak nie jest, aby zostały zainstalowane, ew. zamienione w takich 

miejscach na kamery o najlepszych parametrach rejestracji obrazu). 
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